
DRUŽBENOPOLITIiČNI ZBOR O URESNIČEVANJU DRUŽBENEGA PLANA ZA TO
SREDNJEROČNO OBDOBJE V LETOŠNJEM LETU

Ugotavljamo, vendar ostajamo neučinkoviti
V skladu z zakonom je izvršni svet dolžan poročati skupščini o izva-

janju družbenega plana občine v letošnjem letu. Tako so delegati
družbenopolitičnega zbora to poročilo skupaj s poročilom o izvajanju
resolucije mesta l.jubljame v tem letu obravnavali na seji 8. julija.
Druga dvazborapa imata tto točko na dnevnem redu prav danes—15.
julija. Že izvršni svet je ugiotovil, da v prvem četrtletju letošnjega leta
gospodarstvo naše občine me dosega ciljev, začrfanih v resoluciji. Kri-
ttčno jo ptedvsem na j>ndroč>u zuiianjetrgovin&ke inenjstve, saj t»e je
sJcupnj izvoz zmanjšal za 118 odstotkov. Zato je izvršni svet pozval vse
delovne organizacije, ki imiajo manjši konvertibilni izvoz kot so ga
planirale, da pojasnijo vzrroke za tako stanje.

V nasprotju z izvozom pa smo
lahko zadovoljni z rezultat i fizič-
nega obsega proizvodnje v prvih

treh mesecih letošnjega leta, saj
je le-ta za 5,9 odstotkavečji od
lanskega v tem času, KI skoraj

dva odstotka pa tudi višji od pla-
niranega. V Ljubljani kot ce-
loti pa je bil fizični obseg
Droizvodnje v prvih treh mese-
cih za 5 odstotkov nižji od lan-
skega. Vendar že april in maj
Hidi v naši občini kažeta manj
ugodno s\iko. fizičnv obseg je bil
le še za 2 odstotka večji od lan-
skega. Izgubo je v prvih treh me-
secih v naši občini zabeležilo 20
ozdov.

Tudi predsedstvo občinske
konference SZDL se je strinjalo
s to in še drugimi ugotovitvami

našega izvršnega sveta. Podprlo
je tudi stališče mestnega izvrš-
nega sveta, ki pravi, da je padec
industrijske proizvodnje v Ljub-
ljani izredno zaskrbljujoč, saj bo
še bolj zaostril odnose na po-
dročju investicijskega razvoja in
vsakovrstne porabe. Predsedstvo
je tudi menilo, da razvoj družbe-
noekonomskih odnosov še
vedno kaže na velik razkoral
med željenim in dejanskim sta-
njem. Tudi v okviru devizne za-
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konodaje se kljub večkratnim
opozorilom nič ne spreminja.
Zaradi vračila dolgov v tujini se
zanemarja lastrva reprodukcija.
Po mnenju predsedstva bi bilo
treba na to problematiko ne-
nehno opominjati v delegatskih
lelesih.

S svojim položajem so neza-
dovoljni tudi delavci v družbenih
dejavnostih, saj so se-razmerja

med njihovimi osebnimi dohodki
in delavci v gospodarstvu spet
močno porušila. Kljub vsemu bo
potrebno preveriti, dodaja pred-
sedstvo.ali so vsi programi. ki jih
te dejavnosti načrtujejo. res
neobhodno potrebni. Posebno
pozornost pa bo treba namenjati
ozdom, ki so že poslovali na meji
rentabilnosti, saj se njihov polo-
žaj z novo zakonoda jo poslabšu-
je. Pa vendar kljub slabim ra-
zmeram, zaključuje naše pred-

sedstvo svoja stališča, še vedno
organiziramo drage .športne pri-
reditve.

Podobna so bila tudi stališča in
sklepi delegatov družbenopoli-
tičnega zbora. V sicer skromni
razpravi. saj zapisanemu in po-
vedanemu ni bilo več mogoče
dodati kaj novega, je predsednik
tega zbora Lovro Ušeničnik opo-
zoril na vzdušje nezadovoljstva v
delovnih organizacijah, tako v

gospodarskih kot negospodar-
skih. Janez Škrabar iz Sumija pa
je med drugim dejal, da bi de-
lavci z razumevanjem sprejeli
n'žje osebne dohodke. če bi
druge zadeve ustrezno reševali.
»Takopa,«jedejal, »nepridemo
dlje od analiz in poročil. ugolovi-
tve ostajajo na taki ravni kot je
naša, zakoni pa nas peljejo v
čisto drugo smer kot je tista, v
kateri razpravljamo mi tukaj.«

D. J.


